

37.—Soumis un projet d'amendement à la loi, concernant la taxe sur les entrées aux théâtres, etc.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer à la Commission de Législation.

38.—(24877) Soumis un rapport du Surintendant de l'Eclairage, au sujet des communications de la "Canadian Hart Accumulator Co., Ltd.", concernant l'achat des accumulateurs "Edison" pour le Laboratoire Municipal.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer ladite Compagnie, conformément au rapport des experts.

39.—Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 16 du courant, à 3 hrs p.m.

L. N. SENECAI,  
Secrétaire

37.—Submitted a draft of amendment of the Law Department anent the tax on theatre tickets, etc.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Legislation Committee.

38.—(24877) Submitted a report from the Superintendent of the Light Department anent the communications from the Canadian Hart Accumulator Co., Ltd., re purchase of Edison accumulators for the Municipal Laboratory.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said company be apprised of the tenor of the Experts' report.

39.—On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until the 16th instant, at 3 p.m.

L. N. SENECAI,  
Secretary.